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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
hazenjacht. (Ingezonden 29 oktober
2009)

1
Kent u het bericht «Aantal hazen in
tien jaar afgenomen»?1

2
Deelt u de mening van de
onderzoekers van SOVON
Vogelonderzoek Nederland dat het
niet goed gaat met de hazenstand?
Zo nee, waarom niet?

3
Acht u het bij een afname van het
aantal hazen met 30% in 10 jaar reden
om de bejaagbaarheid van de soort in
heroverweging te nemen? Zo nee,
waarom niet?

4
Bent u bereid de jacht op hazen te
verbieden? Zo ja, op welke termijn en
wijze? Zo nee, waarom niet?

5
Bent u bereid nader onderzoek in te
stellen naar de invloed van bejaging
op de teruggang van de hazenstand?
Zo ja, op welke termijn en wijze?
Zo nee, waarom niet?

1 Friesch Dagblad, 20 oktober 2009
http://www.frieschdagblad.nl/index.asp?
artID=47142
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